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行程亮点 
Highlights 

Hitachi Seaside Park日立海滨公园

Lake Kawaguchi Maple Corridor 
河口湖红叶回廊

Hakone Sightseeing Cruise 盧之湖海盜船



• 新仓山浅间公园：一览樱花、五重塔和富士山的日本最著名的富士山图片！
• 忍野八海：所谓“八海”，其实是八个池塘，都很小，分别是：来源为富士山融化并经过80年过滤的雪水，

为国 家指定天然记念物、名水百选、新富岳百景之一。
• 河口湖红叶回廊：亦会举办河口湖红叶祭，大家可以欣赏到沿岸 60棵巨大枫树的壮观美景，以及富士山景

色！
• 享受日式温泉体验！

第二天 成田- 箱根 （早/午/晚）

第一天 吉隆坡  成田 (机上用餐)

• 浅草寺: 建于7世纪的佛庙，其象征是风雷神门，上面挂着写有雷门两个字的大红灯笼，这里每天都有前
来拜访的观光客，终年熙熙攘攘

• 仲见通小商品街: 是从雷门前往浅草寺的参拜道也是日本最古老的商店街之一。道路两旁布满了百余家店
铺，出售各种各样的土特产、食品和纪念品，非常热闹。

• 豪德寺：2024東京招財福貓發源神社，一起招喚幸福！
• 明治神宫外苑：银杏黄金大道，美得摄人心。
• 东京都政府大楼观景室：在这里您可以欣赏到城市的全景, 从南观景台欣赏台场和远至富士山的美景。
• 新宿歌舞伎町：日本最大的红灯区，这里有多到数不清的餐厅、酒吧俱乐部、歌厅以及各式各样的红灯

区场所。

第四天

箱根 - 镰仓 -东京 （早/午/晚）

• 体验搭乘箱根登山电车，欣赏出山铁桥的美景，还可通过车窗眺望溪谷和红叶，享受电车之旅！
• 芦之湖畔：是在三千多年前因火山活动而形成的火山湖。今天，以富士山为背景的芦之湖已经成为箱根的象

征。
• 芦之湖海盗船：背倚着富士山，湖山相映，透出一股浓浓的宁静.

• 遠眺箱根神社鳥居。
• 镰仓大佛：日本第2高青铜佛像！
• 镰仓八幡宫：是三大八幡宫之一!

• 小町通商店街：这里时尚精品店林立，各式美食应有尽有，全年游客如织，十分热闹。

第六天 东京 - 茨城 - 成田 吉隆坡 （早/午/机上用餐）

• 大洗海鲜市场：源源不断的新鲜海料从太平洋打捞出来直接送到此处贩卖，这地方是当地人和游客可以购买
到新鲜的农产品和海产品。

• 日立海滨公园：在广阔的“眺望之丘”上，漫山遍野盛开着约450万朵粉蝶花。春天有水仙和郁金香，初夏至盛
夏则盛开玫瑰和百日草，秋天则可以观赏地肤木和大波斯菊。

• 奥特莱斯：有100多种国际品牌的商品在此销售！
• 送往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。

行程简介 

抵达吉隆坡 （机上用餐）第七天

• 出发到有太阳之国之称~日本。
• 入住酒店。

第三天

东京 （早/午/-）

第五天 东京自由购物 （早/-/-）

全日自由活动，闲游美丽又繁华的城市。
• 秋叶原：带你走进日本动漫圣地，有着日本最大的电器商业街。
• 涩谷商圈：有很多服装店和杂货店等，游客可以一边购物一边闲逛。
• 原宿：这里有很多能源源不断地产生新文化的街道，想切身体验日本年轻人文化的人，一定要来这里。
• 银座豪华商业大街:是东京最有名的高级购物、用餐及娱乐中心，有许多百货公司、餐厅及咖啡馆。
• 池袋：魅力在于各种文化的混合，年轻人文化、动漫文化、艺术等等。不分昼夜都热闹非凡，所有服饰店、

餐厅、电子游戏中心，来购物的人非常多。
• 迪斯尼主题乐园：是大人小孩都喜欢的地方。迪斯尼卡通明星邀请您前来观赏这场开启童年欢乐回忆的游行，

并重新发现令美梦成真的迪斯你魔法。



Travel Itinerary
• Depart to Japan~ the “Land of the Rising Sun”.

• Check in hotel. 

DAY 1 Kuala Lumpur  Narita (MOB)

• Arakurayama Sengen Park: Catch sight of a palatial pagoda at the park and feast your eyes on the 

poetic view boasting cherry blossoms, antique monuments, and idyllic landscape.

• Oshino Hakkai: A series of eight ponds fed by Mt. Fuji’s underground reservoir. The clean, clear 

mineral-rich ponds, nestled in the scenic village of Oshino.

• Lake Kawaguchi Maple Corridor: Breathtakingly stunning Maple Corridor close to Mt. Fuji！
• Enjoy a Japanese onsen bath.

DAY 2 Narita – Hakone (B/L/D) 

DAY 3 Hakone – Kamakura  - Tokyo (B/L/D)

• Oaraikaisen Market : Experience the typical community atmosphere at this historical seafood market, a 

place where local and tourist shop for fresh local produce and seafood.

• Hitachi Seaside Park: This huge spacious park is features various flower-blooming event throught the year, 

including the emergence of millions of daffodils , 170 tulips and many other flowers. 

• Premium Outlet : More than 100 international brands await you here!

• We bid farewell and bring home only wonderful memories in Japan ! 

DAY 6 Tokyo - Ibaraki - Narita  Kuala Lumpur       (B/L/MOB)

• Hakone Tozan Line - Climb The Mountain By Train, enjoy the panoramic view of the autumn foliage!

• Lake Ashi : It is formed in the caldera in Mount, Hakone after the Valcano’s eruption about 3000 years 

ago. Today it is symbol of Hakone with the famous Mt.fuji at the background. 

• Hakone Sightseeing Cruise:  The Hakone scenery seen from the lake is completely beautiful.

• Far view Hakone Shrine.

• Great Buddha: Large bronze Buddha Statue.

• Tsurugaoka Hachiman Shrine: Its Kamakura most important shrine.

• Komachi-dori street: A major shopping street in central of Kamakura.

• Sensoji Temple: Also known as Asakusa Kannon Temple, it is name after ‘Kannon’ – Goodness of Mercy 

• Nakamise- Dori Street : It is one of the oldest shopping streets in Japan. There are more than 100 

storeson both sides on road, selling a variety of local specialties, food and souvenirs. 

• Gotokuji Temple: Tokyo's Maneki Neko 'Lucky Cat' Temple.

• Jingu Gaien Ginkgo Avenue : There are many ginkgo trees ( also known as Ginkgo Avenue Tokyo or Icho

Namiki Avenue ) in Meiiji-Jingu Gaien. 

• Tokyo Metropilitan Government Building Observation Room : Where you can get to see panoramic 

view of the city. Rewarded with view of Odaiba and as far as Mt.Fuji from the south observation desk.

• Shinjuku Kabuki Cho : One of the best known entertainment and red-light district in Japan.

DAY 4

DAY 7 Arrive Kuala Lumpur (MOB)

Tokyo (B/L/-)

DAY 5 Shopping in Tokyo (B/-/-)

• Whole day free on your own leisure to explore the bustling city.

Suggested Attraction:

• Akihabara : Is the main electronics shopping district in Japan and an area that known the center of 

Japanese subculture.   

• Shibuya : It a major center of Japanese youth culture, also main shopping and entertainment attraction. 

• Harajuku : It’s home to many of Japan's youth sub-cultures and is a magnet for cosplayer and merchant 

of cool. 

• Ginza Deluxe Street : Tokyo’s most famous up market shopping ,dining and entertainment district. 

• Ikebukuro : One of Tokyo's quirkier cities, known for its pop culture, live music scene, and tasty hole-in-

the-wall dives 

• Tokyo Disneyland Theme Park : It is made up of seven themed lands based on the films produce by 

Walt Disney. also features seasonal decorations and parades. 



酒店 Hotel
Local 3-4 star or Onsen class hotel

1N SUN PLAZA YAMANAKAKO 
ONSEN RESORT or similar class

1N NARITA INTERNATIONAL 
GARDEN HOTEL or similar class 

3N HENN NA ASAKUSA TAWARAMACHI HOTEL or similar class 



条款与条规
01. 行程表所列出的航班资料，交通，行程，酒店住宿及膳食安排， 将可能因应不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。
若报名后行程有所变动，本社将另行个别通知。
02. 行程，膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社和天气情况安排为准。
03. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一
人一座位为前提。
04. 基本上全程中文讲解为主。 若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。 本社将另作安排，但将以最终确认为准。
05. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
06. 行程表附上的照片仅供参考。
07. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背面之基本条规细节。
08. 行程最终将以英文版本为准。

Terms& conditions 
01. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior 

notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.

02. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local 

ground operator due to weather situation.

03. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be 

extra seats remaining, it shall be reserved for the baggage storage.

04. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.

05. Purchase of travel insurance is highly advisable.

06. The images shown in tour itinerary are only for indicative.

07. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.

08. The English version of itinerary shall prevail.

7D5N      Japan Autumn in Tokyo

Adult
成人

Child with Bed 
小孩加床

Child without Bed
小孩不加床

Single Supp
单人房差
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